
Kakšno mesto si želimo
Julija letos je delegatska skupščina mesta Ljubljane spre-

jela osnutek o obvezni pripravi dokumentov »Ljubljana 2000.
Gre za celo vrsto obsežnih gradiv, ki naj bi prikazali možnosti
in smernice razvoja Ljubljane do leta 2000.

Da zastavljena naloga ne bo lahka kaže že dejstvo, da je
bilo poizkusov oblikovanja in priprave dokumentov »Ljub-
Ijana 2000« v preteklih letih že nekaj, vendardalj od poizku-
sov ni prišel nihče.

Nova ustava, zakon o združenem delu in zakon o temeljih
sistema družbenega planiranja in drugi elementi v samo-
upravnem gospodarstvu so sicer ustvarili celovite družbe-
noekonomske osnove za uresničevanje samoupravnega si-
stema družbenega planiranja, pa vendar vsakdanja praksa
kaže na to, da se nemalokrat planira in načrtuje brez nepo-
srednega vpliva delavcev in občanov. Osnutke planskih do-
kumentov pripravljajo strokovne službe, nato pa delavci in
občani te osnutke enostavno sprejemajo, ne da bi prej
ustvarjalno posegli v razpravo in izrazili svoje resnične inte-
rese in hotenja. Potem, ko je dokument že sprejet, je pripomb
in kritik seveda veliko. Toda kje so bila ta mnenja prej, ko je
še tekla javna razprava?

Ker bodo dokumenti »Ljubljana 2000« zajeli celoten pro-
stor vseh Ijubljanskih občin in vse družbene in gospodarske
komponente razvoja, smo se odločili, da bomo po svojih
močeh vzpodbudili javno razpravo o bodočem razvoju Ljub-
Ijane in to v obliki pogovorov z občani, ki so pripravljeni
ustvarjalno spregovoriti o problemfh dosedanjega načrtova-
nja razvoja in seveda o željah, potrebah, interesih in možno-
stih bodočega razvoja Ljubljane.

Tokrat smo se pogovarjali s Petrom Novakom, docentom
na Ijubljanski strojni fakulteti, ter z nekaterimi občani.


